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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
sa XXIII (dvadesettreće) redovne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane  
26.09.2016.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  09:20 časova 
 
Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
pozdravio prisutne i otvorio sjednicu. Obavještava da je saziv za današnju sjednicu sa 
materijalima upućen 13.09.2016.godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i 
strankama, predsjednici Opštine, potpredsjedniku Opštine, Glavnom administratoru, 
obrađivačima i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 
 
Predsjednik Skupštine pozvao je prisutne da minutom ćutanja odaju počast preminulim Slaku 
Bakoviću, predjedniku Savjeta mladih DPS-a  i nekadašnjem odborniku Borisu Boću Vujoviću. 
 
Predsjedavajući je obavjestio prisutne da je odbornica Jovana Šijačić najavila odsustvo sa 
sjednice, da se tok sjednice fonografski i audio snima, a da u skladu sa članom 29 Pravila o 
predstavljanju političkih stranaka, kandidata i njihovih programa u Programu Radio Herceg 
Novog u toku izborne kampanje za parlamentarne izbore 2016.godine, koje je donio Savjet 
Javnog radio difuznog servisa Radio Televizija Herceg Novi, Radio ne vrši  prenos ove 
sjednice. 
O zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je 
konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  28 odbornika, te da su 
obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 
Kako nije bilo komentara na dobijene odgovore na postavljena odbornička pitanja,  predsjednik 
Skupštine je stavio na  usvajanje Izvoda iz zapisnika sa IX vanredne sjednice održane 26.07.  
2016.godine i konstatovao da je uz 20 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“, bez primjedbi, 
usvojen  Izvod iz zapisnika sa IX vanredne sjednice. 
Predsjedavajući je takođe konstatovao da je uz 20 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“, bez 
primjedbi, usvojen Izvod iz zapisnika sa X vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi 
održane 31.08.2016.godine. 
Predsjednik Skupštine stavio je na usvajanje Izvod iz zapisnika sa nastavka X vanredne sjednice 
Skupštine Herceg Novi, održane dana 02.09.2016.godine, i konstatovao da je ist usvojen, bez 
primjedbi, uz 20 glasova „za“ i 8 glasova „uzdržan“. 
 
Predsjedavajući je obavjestio prisutne da se, shodno dogovoru postignutom na Kolegijumu 
predsjednika Skupštine, rad sjednice planira okvirno do 10:30 časova, pa će se iz tog razloga 
izvršiti određene izmjene redoslijeda tačaka u odnosu na predloženi dnevni red.  
Takođe obavještava prisutne da sjednici po pozivu prisustvuje Radivoje Božović, direktor JZU 
Dom Zdravlja Herceg Novi, te da je predlagač povukao tačku 9.- Predlog Odluke o utvrđivanju 
lokacije za izgradnju lokalnog objekta od opšteg interesa, socijalno društvene kategorije, 
namjenjenog za stanovanje lica u stanju socijalne potrebe, Rajlić Brana iz Kotora i njegove 
porodice. 
Stavljajući na izjašnjavanje dnevni red u cjelini, predsjedavajući je konstatovao da je uz 21 glas 
„za“ i 7 glasova „uzdržan“ usvojen sledeći 
 

D N E V N I    R E D  
 

1. Predlog Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja državnih 
službenika i namještenika. 

2. Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje i prenosu ovlašćenja. 
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3. Predlog Odluke o donaciji sredstava za nabavku sanitetskog vozila. 
4. Predlog Odluke o Završnom računu Budžeta Opštine Herceg Novi za 2015.godinu. 
5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Memorandum o saradnji za sprovođenje 

regionalnog stambenog programa – stambenog projekta u  Crnoj Gori. 
6. Predlog Odluke o zaključenju Sporazuma o regulisanju imovinsko-pravnih odnosa. 
7. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za izgradnju vodovodne i kanalizacione 

infrastrukture „Đenovići-Marići“ u Đenovićima, kao lokalnog objekta od opšteg 
interesa. 

8. Predlog Odluke o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava za izdavačku 
djelatnost. 

9. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program podizanja spomen-obilježja za 
2016.godinu broj:01-1-1810/2016 od 17.08.2016.godine. 

10. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednice Opštine Herceg Novi o 
podizanju spomen-obilježja Radovanu Radu Ogurliću broj:01-1-1841/2016 od 
22.08.2016.godine. 

11. Izbor i imenovanja. 
- Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju jednog člana Savjeta Javne ustanove 

„Gradski muzej Mirko Komnenović i Galerija Josip Bepo Benković“. 
12. Odbornička pitanja i odgovori. 

 
I 

Predlog Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja 
državnih službenika i namještenika. 

 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja državnih službenika i 
namještenika, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za imovinsko pravna raspolaganja jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Odluke o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja državnih 
službenika i namještenika, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbornica Jarmila Radović zatražila je pojašnjenje člana 2 Predloga Odluke odnosno rokova 
realizacije. 
Pojašnjenje je dao predsjednik Skupštine nakon čega je konstatovao da je Skupština 
jednoglasno,  uz 26 glasova „za“, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

DONOSI SE Odluka o učešću Opštine Herceg Novi u rješavanju stambenih pitanja državnih 
službenika i namještenika, u predloženom tekstu.  
 

II 
Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje i prenosu ovlašćenja. 

 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o pokretanju postupka prodaje i prenosu ovlašćenja, usaglašen sa 
Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za imovinsko pravna raspolaganja uz 2 glasa „za“ i 2 glasa „protiv“ nije zauzeo stav po 
Predlogu Odluke o pokretanju postupka prodaje i prenosu ovlašćenja. 
Odbornik Obrad Gojković reagovao je proceduralno uz primjedbu da sjednici ne prisustvuje 
predstavnik predlagača, tako da se po Predlogu ne može voditi rasprava. 
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Predsjednik Skupštine uvažio je ovu primjedbu i tačku 2 dnevnog reda odgodio dok se ne 
obezbijedi prisustvo predlagača odnosno obrađivača Predloga. 
 
 
 

III 
Predlog Odluke o donaciji sredstava za nabavku sanitetskog vozila. 

 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o donaciji sredstava za nabavku sanitetskog vozila, usaglašen sa Zakonom i Statutom, 
stavi u skupštinsku proceduru. 
Odbor za imovinsko pravna raspolaganja jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi 
da Predlog Odluke o donaciji sredstava za nabavku sanitetskog vozila stavi u skupštinsku 
proceduru, uz amandman na član 3 predložene Odluke na način što se riječi „u iznosu cijene 
postignute“, zamjenjuju riječima: „do iznosa iz člana 1 ove Odluke“, kao i zahtjev da se dostavi 
kompletna informacija koja se odnosi na potrebe i mogućnosti nabavke predmetnog vozila od 
strane JZU „Dom zdravlja“ Herceg Novi. 
Radovan Božović, direktor JZU „Dom zdravlja“ dao je uvodne napomene, nakon čega je 
predsjednik Skupštine Andrija Radman uzeo učešće u diskusiji i naglasio da je registrovan 
veliki broj prigovora građana na operativnost hitne pomoći i Doma zdravlja. Rješavajući ovo 
pitanje, došlo se do kompromisnog rješenja nabavkom sanitetskog vozila kako bi se građanima 
obezbijedilo zadovoljavanje zdravstvenih potreba na najbolji mogući način. 
Odbornik Obrad Gojković  istakao je da je izdvajanje sredstava za zdravstvenu zaštitu od strane 
države, znatno niže u odnosu na zemlje iz okruženja, što samo po sebi dovoljno govori o stepenu 
zdravstvene zaštite i efikasnosti zdravstvenog sistema. Postavlja pitanje da li se JZU Dom 
zdravlja obratio nadležnom ministarstvu sa zahtjevom za nabavku sanitetskog vozila i da li je 
ministarstvo dalo odgovor na taj zahtjev.  
Odbornik Boris Seferović podržava donošenje predložene odluke ali smatra da se mora 
sagledati operativnost i stanje u društvima čiji je osnivač Opština, i na isti način pomoći DOO 
„Čistoća“ i DOO „Komunano stambeno“. 
Odbornica Danijela Đurović smatra da se ovom odlukom rješava pitanje koje nije u nadležnosti 
lokalne uprave što ukazuje na sistemski problem. Građani ne dobijaju ni blizu odgovarajuću 
zdravstvenu zaštitu u odnosu na izdvajanje iz ličnih primanja, ističe odbornica Đurović i pita  
kakav je odnos nadležno ministarstvo zauzelo po ovom pitanju  i kakva je uloga ministarstva 
ako se uzme u obzir da je jedno vozilo pribavljeno putem donacije a drugo finansira Opština. 
Odbornik Milovan Baždar je mišljenja da je Predlog odluke posljedica očigledne činjenice da 
država ne usmjerava dovoljno sredstava za zadravstvenu zaštitu. Pohvalan je odnos Opštine 
prema ovom i drugim pitanjima bitnim za grad i građane Herceg Novog, pa podržava donošenje 
ove Odluke. 
Odbornica Slavka Gojšina ukazala je na probleme sa kojima se susreće ova zdravstvena 
ustanova u svom radu i na neophodnost nabavke sanitetskog vozila, a predsjednik Skupštine je 
naglasio da, iako se radi o pitanju koje nije u nadležnosti lokalne uprave, Opština mora da odredi 
prioritete i pomogne u rješavanju pitanja kojima se štite interesi građana. 
Odbornik Obrad Gojković predložio je zaključak kojim bi Skupština opštine Herceg Novi 
tražila od korisnika budžetskih sredstava iz Herceg Novog na državnom nivou, da dostave 
informacije Skupštini o neophodnim budžetskim sredstvima za 2017.godinu koja će biti 
zahtjevana od Vlade Crne Gore i Skupštine Crne Gore, što bi se razmatralo kao tačka dnevnog 
reda na zasjedanju Skupštine opštine Herceg Novi do 01.12.2016.godine. 
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Odbornik Miloš Konjević podržao je Predlog Odluke, a odbornica Gordana Rajović je ispred 
Kluba odbornika Demokratske partije socijalista pohvalila odnos Opštine prema ovom pitanju 
i podržala donošenje predložene odluke. 
Odbornik Željko Vavić smatra da je očigledna nemoć ministarstva da obezbijedi neophodnu 
operativnost Doma zdravlja. Predlaže da se na vozilu, kao što je i na vozilima koja su 
pribavljena putem donacije, jasno naznači da je nabavljeno od strane Opštine Herceg Novi. 
Tamara Jauković, direktor direkcije za imovinu i zastupanje, dala je amandman na član 3 koji 
se mijenja i glasi: „Finansijska sredstva koja su predmet ove donacije, do iznosa iz člana 1 ove 
Odluke, nakon sprovedenog postupka javnih nabavki i dostavljanja dokaza o izboru 
najpovoljnijeg ponuđača biće uplaćena  sa računa Opštine Herceg Novi  JZU Dom zdravlja 
Herceg Novi”, i čini sastavni dio Odluke. 
Direktor Radivoje Božović zahvalio se prisutnima i obavjestio ih da je postupak javne nabavke 
okončan. 
Uslijedilo je reagovanje odbornice Danijele Đurović koja je iznjela mišljenje da postupak javne 
nabavke nije sproveden u zakonskoj proceduri. 
Predsjedavajući je, zaključujući raspravu,  konstatovao da je Skupština jednoglasno,  uz  28 
glasova “za”,  usvojila sledeće 
 

Z A K LJ U Č K E 
 

1. Skupština opštine Herceg Novi traži, od korisnika budžetskih sredstava iz Herceg 
Novog na državnom nivou, da dostave informaciju Skupštini opštine Herceg Novi o 
neophodnim budžetskim sredstvima za 2017.godinu koja će biti zahtjevana od Vlade 
Crne Gore i Skupštine Crne Gore. To će biti tačka dnevnog reda na zasjedanju Skupštine 
opštine Herceg Novi do 01.12.2016.godine.  

2. DONOSI SE Odluka o donaciji sredstava za nabavku sanitetskog vozila,  u predloženom 
tekstu.  
 

 
II 

Uvodno izlaganje povodom Predloga Odluke o pokretanju postupka prodaje i prenosu 
ovlašćenja, podnijela je direktorica Direkcije za imovinu i zastupanje Tamara Jauković, koja je 
obrazložila pravni osnov za donošenje predložene odluke. 
Odbornik Obrad Gojković reagovao proceduralno sa primjedbom da nije obezbijeđeno 
prisustvo predlagača ili njegovog predstavnika, koji bi dao odgovore na pitanja odbornika, i 
zatražio pauzu kako bi se Klub nezavisnih odbornika konsultovao i odredio o daljem učešću u 
radu Skupštine. 
 
Predsjednik Skupštine dao je pauzu, pa je rad sjednice prekinut u 10:25 časova a nastavljen u 
10:45 časova. 
 
U nastavku sjednice, predsjednik Skupštine Andrija Radman istakao da se na današnjoj sjednici 
predlaže usvajanje odluke koja predstavlja inicijalni pravni akt. Ona je izraz volje da se 
zemljište proda i predstavlja početni korak u postupku prodaje.  
Odbornik Obrad Gojković naglašava da se radi o veoma značajnoj imovini Opštine i pravo je 
odbornika i građana da znaju na šta će biti utrošena sredstva pribavljena prodajom te imovine. 
Ukoliko se ne pruži potpuna informacija o svim bitnim elementima ove prodaje i ne obezbijedi 
prisustvo predsjednice Opštine koja bi trebala da odbornicima pruži odgovore, neće podržati 
Predlog niti će prisustvovati izjašanjavanju po ovoj tački dnevnog reda. 
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Odbornik Dušan Radović istakao je da se radi o razvojnom projektu, te da je predložena odluka 
početni akt kojim se na transparentan način kreće u cjelokupan postupak. Radi se o projektu 
„Dobra luka“ kojim su predviđeni atraktivni sadržaji koji će doprinijeti razvoju turističke 
privrede Opštine Herceg Novi. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, Dušana Radovića i Mladena Ivanovića nakon 
čega je predsjednik Skupštine Andrija Radman naglasio da je Predlog inicijalni akt kojim se 
otpočinje zakonska procedura. Opština će zajedno sa Savjetom za privatizaciju utvrditi sve 
elemente prodaje, nakon čega će se donijeti odluka o usmjeravanju pribavljenih sredstava koja 
bi trebala biti namjenjena za izgradnju infrastrukture na Luštici, vodovodne mreže i 
zaobilazinice u Herceg Novom, o čemu će se Skupština posebno izjašnjavati. 
Uslijedila je replika odbornika Obrada Gojkovića, nakon čega je odbornik Milovan Baždar 
istakao da se radi o značajnoj imovine Opštine Herceg Novi koja zavrijeđuje detaljnu pripremu 
i transparentnu proceduru sa jasno utvrđenim odnosom između države i Opštine, i decidno 
definisanim uslovima prodaje. Međutim, odbornicima nije dostavljen odgovarajući materijal, 
obrazloženje je nepotpuno i šturo a sjednici ne prisutvuje predsjednica Opštine koja bi 
eventualno dala odgovore na pitanja vezano za prodaju zemljišta. 
Odbornica Nataša Martić je naglasila značaj projekta Herceg Novi – Evropska prijestonica 
kulture, nakon čega je uslijedila replika odbornika Obrada Gojkovića, Nataše Martić i Dušana 
Radovića. 
Odbornica Danijela Đurović  smatra da se radi o značajnoj imovini Opštine, pa takođe iznosi  
primjedbu da su materijali krajnje oskudni a sjednici ne prisustvuje predlagač, što predstavlja 
određen vid nepoštovanja Skupštine. Prenos ovlašćenja Savjetu za privatizaciju je upitan 
osobito ako se uzme u obzir da je Savjet učestvovao u svim postupcima privatizacije preduzeća  
čiji je krajnje razultat uništena privreda Herceg Novog.  Klub odbornika Socijalističe narodne 
partije podržava sve razvojne projekte, ali Predlog Odluke kojim  nisu jasno utvđeni elementi 
prodaje, kojim se nastoje ostvariti lični interesi, neće podržati. 
Odbornik Mirko Mustur je mišljenja da se sa donošenjem predložene odluke nepotrebno žuri, 
da bi se prije svega trebali sačekati rezultate predstojećih izbora i formiranje nove Vlade Crne 
Gore koja će  eventualno imati drugačiju projekciju razvoja poluostrva Luštica. 
Odbornik Miloš Konjević iznio je stav Novske liste koja nema povjerenja u nosioce ovog 
projekta, pa predloženu Odluku neće podržati. 
Odbornica Žaklina Babović zahtjeva da se odbornicima pruži puna informacija o prodaji 
zemljišta i namjeni sredstava pribavljenih prodajom, a odbornik Boris Seferović smatra da se 
ovako važnoj imovini ne smije odlučivati ishitreno te da bi trebalo sačekati da se okončaju 
izbori na državnom nivou, formira nova Vlada i novi Savjet za privatizaciju. 
Odbornik Obrad Gojković ponovio je svoj stav da neće podržati Predlog Odluke i da će 
napustiti sjednicu prilikom izjašnjavanja Skupštine o ovom pitanju. 
Odbornik Špiro Vuković smatra da su prethodne diskusije potvrdile da je došlo do sjedinjavanja 
zakonodavne i izvršne vlasti u Opštini Herceg Novi. Predlog Odluke je morao sadržati valjano 
obrazloženje sa, makar načelno, utvrđenim načinom usmjeravanjem sredstava pribavljenih 
prodajom. Da je odbornicima na zadovoljavajući način prezentovana cjelokupna ideja, takav 
Predlog bi mogao biti predmet diskusije, ali ovakva način nije prihvatljiv i ne može podržati 
dati Predlog Odluke. 
Odbornik Milovan Baždar  smatra da se ne radi o razvojnom projektu, protiv je prodaje 
pomenutog zemljišta jer smatra da se donošenjem odluke ide u korist privatnim interesima lica 
koja imaju problematičan kredibilitet u oblasti turizma.  
Odbornica Danijela Đurović iznijela je stav Kluba odbornika Socijalističke narodne partije koji 
se protivi ovakvom načinu prodaje. Iz tog razloga neće učestvovati u radu Skupštine kada se 
bude izjašnjavalo po ovoj tački dnevnog reda. Ovom stavu pridružili su se odbornik Mirko 
Mustur ispred Kluba nezavisnih odbornika, odbornik Boris Seferović ispred Kluba odbornika 
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Nova, odbornik Miloš Konjević ispred Kluba odbornika Novska lista i odbornik Blago 
Radanović ispred Kluba odbornika Građanski savez. 
Konstatuje se da su odbornici Blago Radanović, Špiro Vuković, Danijela Đurović, Stevo 
Cvjetković, Mirko Mustur, Obrad Gojković, Boris Seferović, Žaklina Babović, Milovan Baždar 
i Miloš Konjević napustili sjednicu Skupštine. 
 
Predsjednik Skupštine je stavio Predlog na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština 
jednoglasno, uz 18 glasova „za“ usvojila sledeći 
 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o  pokretanju postupka prodaje i prenosu ovlašćenja, u predloženom 
tekstu.  
 
 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila 
u 12:20 časova, o terminu nastavka sjednice odbornici će biti naknadno obaviješteni. 
 
 
v.d. SEKRETAR-a       PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać       Andrija Radman 
 
 
 


